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Continuation Sheet C 續頁 
 

7. Appointment of Company Secretary 公司秘書委任 
Note 註 
 
1. It is an offence under section 53F of the Anti-Money Laundering and Counter-Terrorist Financing Ordinance (“AMLO”) 

to carry on a trust or company service business in Hong Kong without a trust or company service provider (“TCSP”) 
licence (“Licence”) granted by the Registrar.  
根據《打擊洗錢及恐怖分子資金籌集條例》（「該條例」）第 53F 條，任何人如在未領有處⾧批給的信託或公司服務提供者牌照

（「牌照」）的情況下在香港經營信託或公司服務業務，即屬犯罪。 
 

2. If the company secretary is not required, by virtue of section 53B of the AMLO, to obtain the Licence to carry on a trust 
or company service business or is not carrying on a trust or company service in Hong Kong by way of business, and, 
therefore, has not obtained the Licence, it is required to state the reason for not requiring to obtain a Licence. 
如公司秘書是憑藉該條例第 53B 條無須領有牌照以經營信託或公司服務業務；或並非以業務形式在香港經營信託或公司服務，

因而未領有牌照，須提供無須領有牌照的原因。 

Chinese Name 
中文名稱 

English Name 
英文名稱 

Date of Birth 
出生日期  (DD 日 / MMM 月 / YYYY 年) 

HKID / Passport No. / Business Registration No. 
香港身份證 / 護照號碼 / 商業登記號碼 
 
 
*Please specify the issuing country / region if you choose to provide the passport no. 
 如選擇提供護照號碼，請列明簽發國家 / 地區。 

Hong Kong Correspondence Address 
香港通訊地址 
 

Use the following address as Hong Kong Correspondence Address (In English) 
使用以下地址作為香港通訊地址（以英文填寫） 

 
 

 
  

 
 

Telephone No. 
電話號碼 
Email Address 
電郵 
Trust or Company Service Provider Licence 
信託或公司服務提供者牌照 

❑ Licence No. 
❑ 牌照編號    ：＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

❑ Not required to obtain a licence, please state the reason 
❑ 無須領有牌照，請提供原因                           
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